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Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Kantinen. Sørkedalsveien 148 3. etg.  

Møtetid: torsdag 24. april 2008 kl. 17.15     
Sekretariat: 23476014  
 
 
Møteleder: Elin Horn Galtung (H)  
   
Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H) 

Arild Gjervan (H) 
Sven Marius Gjeruldsen (H) kom kl. 17.40 
John Christian Elden (H) gikk kl. 20.10 
Trond Lind Petersen (H) 
Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H) 
Carl Lindblad (A) 
Anne M. Fjermeros (A) 
Christian Holmesland (F) 
Asbjørn Hjerten (F) 
Astrid Charlotte Seeberg (V) 
Ellen Lerberg (SV) 

 

   
Forfall: Terje Bjøro (V) tjenestereise  
   
Som vara møtte: Hanna Margrethe Gjeruldsen (H) til kl. 

17.40.  Fra kl. 20.10 sak 63/08 
Anne Hollerud (V) 

 

   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan Hagen 

Avd. sjef Jan O. Nytveit 
Avd. sjef Marit Jansen 
Ass. avd. sjef Lillian E. Aakervik 
Bydelsoverlege Åsa Rytter Evensen 

 

   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 
 



Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Bydelsdirektør Jan Hagen fremmet forslag til nye saker satt på kartet: 
Sak 72 /08  Søknad om bevilling fra Nye Fornebu Hovedgård AS om serverings og 

alminnelig skjenkebevilling - Utvidelse av areal ute ved Bogstad Gård - 
Sørkedalen 826 

Sak 73 /08  Søknad fra Eurest Personalrestaurant AS om bevilling - Utvidet åpnings og 
skjenketid inne ved Glaxo Smith Kline - Forskningsvn 2A  
 
Trond Lind Petersen (H) fremmet forslag til sak 67/08  Objektive kvalitetsindikatorer ved 
sykehjem i Oslo. Oppfølging av Hovseterhjemmet.  Saken utsettes i påvente av at rapport 
Objektive kvalitetsindikatorer i sykehjem i Oslo kommune 3/2007 gjøres tilgjengelig. 
 
Med disse endringer ble saksartet vedtatt. 
 
Åpen halvtime 
Frances Simonsen, Ris Vel tok ordet til sak 57/08  Krav om 40 km sone på strekningen fra 
Ankerveien 12 til Holmenkollveien 
Rolf Jørgensen, Svalbardveien, tok ordet til sak 49/08  Svalbardveien 1 A - Gnr/bnr 34/44 - 
Dispensasjon fra reguleringsplan – Klagesak 
Henrik Grosch, beboer i Øvre Løkkaskogen orienterte bydelsutvalget om konskvenser av 
utbygging i Løkkaskogen 42-44 
 
Informasjon  
Kjell Engh, Vann og avløpsetaten orienterte om tiltak i forbindelse med opprustning og 
Svenstuen og Ris pumpestasjoner og om høydebasseng på Vettakollen. 
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Sak 44 /08  Protokoll fra møte 13. mars 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 13. mars 2008. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 13. mars 2008. 
 

 Sak 45 /08  Regnskapsrapportering pr 29.02.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 

 Sak 46 /08  Doktor Holms vei 13 - Klagesak til Bydel Vestre Aker 
 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 23.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder krav til saltak.  
 
Klagen fra Smith anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 23.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder krav til saltak.  
 
Klagen fra Smith anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 23.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder krav til saltak.  
 
Klagen fra Smith anbefales ikke tatt til følge. 



 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 47 /08  Krags terrasse 2  - Klage over avslag på søknad om 
oppføring av garasje utenfor byggegrense 

Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 06.02.2007  på søknad om dispensasjon etter  plan- og bygningslovens § fra 
gjeldende regulering hva gjelder byggegrenser.  
 
Klagen fra Arkitekt H. G. Finne, Revheim & Co As anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 06.02.2007  på søknad om dispensasjon etter  plan- og bygningslovens § 7 fra 
gjeldende regulering hva gjelder byggegrenser.  
 
Klagen fra Arkitekt H. G. Finne, Revheim & Co As tas til følge. 
 
Eiendommen er spesiell og ut fra Byantikvarens kommentarer synes det som om tiltaket kan 
gjennomføres uten at eiendommens verneverdi reduseres. Videre pekes det på at den omsøkte 
garasje er godt tilpasset strøkets arkitektur og at alle berørte naboer samtykker. 
 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 14 (8H+2F+2A+2V) stemmer mot 1 (SV) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag 
av 06.02.2007  på søknad om dispensasjon etter  plan- og bygningslovens § 7 fra gjeldende 
regulering hva gjelder byggegrenser.  
 
Klagen fra Arkitekt H. G. Finne, Revheim & Co As tas til følge. 
 
Eiendommen er spesiell og ut fra Byantikvarens kommentarer synes det som om tiltaket kan 
gjennomføres uten at eiendommens verneverdi reduseres. Videre pekes det på at den omsøkte 
garasje er godt tilpasset strøkets arkitektur og at alle berørte naboer samtykker. 
 

 Sak 48 /08  Ris skolevei 1 - Klage over Plan-og bygningsetatens 
avslag på søknad om oppføring av tilbygg 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 02.07.2007 på søknad om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi 
dispensasjon fra S-3892 §10 jfr. §2 for å godkjenne allerede oppført tilbygg.  
 
Klagen fra Meinich arkitekter AS  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 02.07.2007 på søknad om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi 
dispensasjon fra S-3892 §10 jfr. §2 for å godkjenne allerede oppført tilbygg.  
 
Klagen fra Meinich arkitekter AS  anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 02.07.2007 på søknad om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi 
dispensasjon fra S-3892 §10 jfr. §2 for å godkjenne allerede oppført tilbygg.  
 
Klagen fra Meinich arkitekter AS anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 49 /08  Svalbardveien 1 A - Gn/bnr 34/44 - Dispensasjon fra 
reguleringsplan - Klagesak 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 19.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder overskridelse av %-BYA.  
 
Klagen fra av rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 19.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering. 
Saken er svært spesiell, idet det er tale om et gammelt bolighus, og det ikke i vesentlig grad 
vil bli foretatt endringer på tomt eller bygning. Husets beliggenhet i et pressområde, og i 
nærheten av kollektive trafikknutepunkt, sammenholdt med den omsøkte seksjons karakter av 
liten leilighet/hybel, gjør at denne saken står i en særstilling. 
 
Plan- og bygningsetatens behandling av saken er tvetydig og har tatt for lang tid. 
 
Klagen fra rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen blir etter dette å ta til følge. 
 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) stemmer. 
 
 
 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 



Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag 
av 19.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering. 
Saken er svært spesiell, idet det er tale om et gammelt bolighus, og det ikke i vesentlig grad 
vil bli foretatt endringer på tomt eller bygning. Husets beliggenhet i et pressområde, og i 
nærheten av kollektive trafikknutepunkt, sammenholdt med den omsøkte seksjons karakter av 
liten leilighet/hybel, gjør at denne saken står i en særstilling. 
 
Plan- og bygningsetatens behandling av saken er tvetydig og har tatt for lang tid. 
 
Klagen fra rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen blir etter dette å ta til følge. 
 

 Sak 50 /08  Tennisveien 18  - Planforslag til offentlig ettersyn - 
reguleringsplan 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger mot forslag reguleringsplan for Tennisveien 
18 under forutsetning av at følgende forutsetninger tas til følge: 
1. Det forutsettes at småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive 

strøkstilpasning av tak.  
2. Samferdselsetatens anmodning om opparbeidelse av fortau følges, med bredde 2 m på 

nordsiden av veien langs hele strekningen fra eiendommen til Slemdal.  
3. All parkering skal skje på egen eiendom, både under bygging, samt etter ferdigstilling. 
4. Miljøverndepartementets retningslinje for behandling av støy i arealplanlegg T-1442 

følges. Noe som innebærer at alle boenheter får en stille side, og at hver boenhet får 
tilgang til egnet uteareal med tilfredsstillende støyforhold. 

5. Radonforholdene undersøkes i tråd med anbefalinger fra Helse- og velferdsetaten. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger mot forslag til reguleringsplan for 
Tennisveien 18 under forutsetning av at følgende forutsetninger tas til følge: 
1. Det forutsettes at småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive 

strøkstilpasning av tak.  
2. Det skal opparbeides fortau langs hele eiendommen i 2,5m bredde. Fortauet skal være 

ferdig opparbeidet før midlertidig brukstillatelse gis. 
3. All parkering skal skje på egen eiendom, både under bygging, samt etter ferdigstilling. 
4. Miljøverndepartementets retningslinje for behandling av støy i arealplanleggingT-1442 

følges. Noe som innebærer at alle boenheter får en stille side, og at hver boenhet får 
tilgang til egnet uteareal med tilfredsstillende støyforhold. 

5. Radonforholdene undersøkes i tråd med anbefalinger fra Helse- og velferdsetaten. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger mot forslag til reguleringsplan for 
Tennisveien 18 under forutsetning av at følgende forutsetninger tas til følge: 
1. Det forutsettes at småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive 

strøkstilpasning av tak.  
2. Det skal opparbeides fortau langs hele eiendommen i 2,5m bredde. Fortauet skal være 

ferdig opparbeidet før midlertidig brukstillatelse gis. 
3. All parkering skal skje på egen eiendom, både under bygging, samt etter ferdigstilling. 
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4. Miljøverndepartementets retningslinje for behandling av støy i arealplanleggingT-1442 
følges. Noe som innebærer at alle boenheter får en stille side, og at hver boenhet får 
tilgang til egnet uteareal med tilfredsstillende støyforhold. 

5. Radonforholdene undersøkes i tråd med anbefalinger fra Helse- og velferdsetaten. 
 

 Sak 51 /08  Bjørnveien 74 - 109 - Storebrandtomten - Avklaring av 
behov for areal til offentlig formål 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg har vurdert tomten i Bjørneveien 74-109. Tomten egner seg til 
skole og barnehage, og ikke til andre offentlige formål. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg har vurdert tomten i Bjørneveien 74-109. Tomten egner seg til skole  
og barnehage, og ikke til andre offentlige formål. 
 

 Sak 52 /08  RV 150 Ring 3 Gang og sykkelvei og kollektivfelt langs 
på strekningen Holmenveien til Gaustad 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter Ris Vels innspill til Statens Vegvesens planer for gang og sykkelvei 
og kollektivfelt langs RV 150 Ring 3 på strekningen Holmenveien til Gaustad. I tillegg 
forutsettes det at de faglige innspill som følger av Helse- og velferdsetatens innspill datert 
13.03.2008,  blir fulgt. 
 
Lars Madsen (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget finner det imidlertid kritikkverdig at en så viktig sak ikke følges av adekvat 
kartmateriell. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vi forutsetter at tiltaket ikke ødelegger fremtidige muligheter for vestvendt rampe for 
biltrafikk ved Lillevindern eller Slemdalsveien for bedre avvikling av interntrafikk i 
fremtiden. 
 
BMS-komiteens forslag med Høyre og Fremskrittspartiets tilleggsforslag ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter Ris Vels innspill til Statens Vegvesens planer for gang og sykkelvei 
og kollektivfelt langs RV 150 Ring 3 på strekningen Holmenveien til Gaustad. I tillegg 
forutsettes det at de faglige innspill som følger av Helse- og velferdsetatens innspill datert 
13.03.2008,  blir fulgt. 
 
Vi forutsetter at tiltaket ikke ødelegger fremtidige muligheter for vestvendt rampe for 
biltrafikk ved Lillevindern eller Slemdalsveien for bedre avvikling av interntrafikk i fremtiden. 
 



Bydelsutvalget finner det imidlertid kritikkverdig at en så viktig sak ikke følges av adekvat 
kartmateriell. 
 

 Sak 53 /08  Forprosjekt - Peder Ankers Plass mot Bogstad 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter alternativ 1B i forprosjektet vedrørende utbedring av almealleen  
fra Peder Ankers plass mot Bogstad gård. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslag 1A i forprosjekt vedrørende utbedring av almealleen 
fra Peder Ankers plass mot Bogstad gård. I denne sammenheng har hensynet til den fredede 
stenmur blitt vektlagt spesielt. En allé som forutsetningsvis skal stå lenge vil med tiden 
etablere et nettverk av røtter som er egnet til å skade den fredede mur. 
 
Videre ønsker Vestre Aker  bydelsutvalg å oppfordre Samferdselsetaten til å vurdere å 
anlegge gang- og sykkelvei  øst for portnerboligen, dette for å hindre uønsket konflikt mellom 
kjørende og gående trafikanter. 
 
Det legges til rette for en bedre og sikrere krysningsmulighet for fotgjengere og syklister ved 
gangfeltet ca. 300 meter nord for Peder Ankers plass. 
 
Det er ønskelig med uttalelse fra Byantikvaren/Riksantikvaren 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter ingen av de fremlagte forslagene da de ikke løser de trafikale 
problemene på en fremtidsrettet måte.  Vi ønsker utarbeidet et forslag som bygger videre på 
forslag 1 A, men der avstanden mellom de portnerboligene økes slik at det ikke blir noen 
innsnevring av veien, fortauene eller sykkelvei på dette punktet.  Dette anses som den eneste 
langsiktige løsningen for avvikling av trafikken til og fra Sørkedalen i tillegg til at det vil 
redusere farlige situasjoner på Peder Ankers plass på en god måte. 
 
Vi mener at den skisserte gangveien er for smal og må legges opp som en delt gang- og 
sykkelvei etter mønster fra gang- og sykkelveien mellom Persbråten og Smestad langs 
Sørkedalsveien. 
 
Det er allerede satt i verk tiltak for sykkelvei fra Røa forbi Peder Ankers plass til Sørkedalen 
skole.  Det er viktig at alle disse prosjektene samordnes når det nå skal etableres en ny alle 
ned mot Bogstadvannet. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag falt med 12 (8H+2F+2A) stemmer mot 3 (2V+1SV) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 10 (8H+2A) stemmer mot 5 (2F+2V+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslag 1A i forprosjekt vedrørende utbedring av almealleen 
fra Peder Ankers plass mot Bogstad gård. I denne sammenheng har hensynet til den fredede 
stenmur blitt vektlagt spesielt. En allé som forutsetningsvis skal stå lenge vil med tiden 
etablere et nettverk av røtter som er egnet til å skade den fredede mur. 
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Videre ønsker Vestre Aker bydelsutvalg å oppfordre Samferdselsetaten til å vurdere å anlegge 
gang- og sykkelvei øst for portnerboligen, dette for å hindre uønsket konflikt mellom kjørende 
og gående trafikanter. 
 
Det legges til rette for en bedre og sikrere krysningsmulighet for fotgjengere og syklister ved 
gangfeltet ca. 300 meter nord for Peder Ankers plass. 
 
Det er ønskelig med uttalelse fra Byantikvaren/Riksantikvaren 
 

 Sak 54 /08  Høring - Handlingsplan mot støy i Oslo 2008 - 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter de tiltak som Handlingsplan mot støy i Oslo 2008-2013 fremmer. 
 
Carl Lindblad (A) fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak: 
Ris skole bør komme med i Handlingsplan mot støy i Oslo 2009-2012. 
 
Bydelsdirektørens forslag med Arbeiderpartiets tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter de tiltak som Handlingsplan mot støy i Oslo 2008-2013 fremmer. 
 
Ris skole bør komme med i Handlingsplan mot støy i Oslo 2009-2012. 
 

 Sak 55 /08  Høring - Vesentlige spørsmål for vannforvaltningen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har følgende innspill til ”Beskrivelse av de vesentlige interessene og 
utfordringer for å oppnå god vanntilstand i vannområder i første planperiode”: 

1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 
kartlagt om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen. 

2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte 
områder har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro 
igjen. 

3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i 
vassdraget. 

4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva. 
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene. 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker har følgende innspill til ”Beskrivelse av de vesentlige interessene og 
utfordringer for å oppnå god vanntilstand i vannområder i første planperiode”: 
1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 

kartlagt om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen. 

2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte områder 
har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro igjen. En 
mudring vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen. 



3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i vassdraget. 
4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva. 
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene. 
6. Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget forfattet av 

Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her: 
7. Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 

flomsikring, og derav sikring av kulturminner. 
8. Turvei langs Lysakerelven opprustes. 
9. Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien. 
10. Kloakkrør, bekker settes i stand. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker har følgende innspill til ”Beskrivelse av de vesentlige interessene og 
utfordringer for å oppnå god vanntilstand i vannområder i første planperiode”: 
1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 

kartlagt om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen. 

2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte områder 
har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro igjen. En 
mudring vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen. 

3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i vassdraget. 
4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva. 
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene. 
6. Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget forfattet 

av Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her: 
7. Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 

flomsikring, og derav sikring av kulturminner. 
8. Turvei langs Lysakerelven opprustes. 
9. Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien. 
10. Kloakkrør, bekker settes i stand. 
 

 Sak 56 /08  Intern høring av byøkologisk program 2008-2024 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter Byøkologisk program 2008-2024 . 
 
Bydel Vestre Aker vil bidra til oppfyllelse av intensjonene i programmet gjennom sine virk-
somheter som skal gjennom en prosess hvor miljøledelse og miljøeffektivitet er tema, og hvor 
målet er en mer miljøvennlig virksomhet gjennom at de godkjennes som Miljøfyrtårnbedrifter.  
 
Bydelen bidrar til et bedre miljø ved å gjennomgå virksomhetenes rutiner for å redusere 
avfall, økt oppmerksomhet på miljø ved innkjøp, redusert energiforbruk, mer miljøvennlig 
transport med mer. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter Byøkologisk program 2008-2024 . 
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Bydel Vestre Aker vil bidra  til oppfyllelse av intensjonene i programmet gjennom sine virk-
somheter som skal gjennom en prosess hvor miljøledelse og miljøeffektivitet er tema, og hvor 
målet er en mer miljøvennlig virksomhet gjennom at de godkjennes som Miljøfyrtårnbedrifter.  
 
Bydelen bidrar til et bedre miljø ved å gjennomgå virksomhetenes rutiner for å redusere 
avfall, økt oppmerksomhet på miljø ved innkjøp, redusert energiforbruk, mer miljøvennlig 
transport med mer. 
 
Bydelen vil innen  01.11.2008 sørge for ladestasjon for elbiler ved bydelens administrasjon i 
Sørkedalsveien 148. Det bes vurdert mulighet for innkjøp av elbiler til hjemmetjenesten som 
en begrenset prøveordning. 
 
Det bes om at bydelsadministrasjonen utarbeider forslag til tiltak i tråd med intensjonene i 
utkast til Byøkologisk program. Forslag til tiltak fremmes innen 01.11.2008. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Siste linje i forslaget fra BMS-komiteen strykes.  Saken er prioritert i Byrådet som iflg pkt. 
1.2 i egen plan innen 2009 skal ha utarbeidet en detaljert sektorvis handlingsplan.  Vi mener 
derfor det er lite effektivt å be administrasjonen jobbe parallelt og ikke i fase med de 
overordnede sektorplanene og mener vi kan bruke de lokale ressursene til annet arbeid frem 
til de sentrale planene foreligger. 
 
BMS-komiteens forslag med Fremskrittspartiets endring ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter Byøkologisk program 2008-2024 . 
 
Bydel Vestre Aker vil bidra til oppfyllelse av intensjonene i programmet gjennom sine virk-
somheter som skal gjennom en prosess hvor miljøledelse og miljøeffektivitet er tema, og hvor 
målet er en mer miljøvennlig virksomhet gjennom at de godkjennes som Miljøfyrtårnbedrifter.  
 
Bydelen bidrar til et bedre miljø ved å gjennomgå virksomhetenes rutiner for å redusere 
avfall, økt oppmerksomhet på miljø ved innkjøp, redusert energiforbruk, mer miljøvennlig 
transport med mer. 
 
Bydelen vil innen  01.11.2008 sørge for ladestasjon for elbiler ved bydelens administrasjon i 
Sørkedalsveien 148. Det bes vurdert mulighet for innkjøp av elbiler til hjemmetjenesten som 
en begrenset prøveordning. 
 

 Sak 57 /08  Krav om 40 km sone på strekningen fra Ankerveien 12 
til Holmenkollveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter klagen fra beboere i strekningen Ankerveien 12 til 
Holmenkollveien ved Kari og Magne Tangen i deres krav om at farten settes ned til 40 km i 
timen på grunn av trafikksikkerhetsmessige forhold. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til brev sendt Byråd for Samferdsel: 
Viser til brev av 15.04 fra Samferdselsetaten til Kari og Magne Tangen, se vedlegg.  
 



Denne saken ble behandlet i Bydelsutvalgets møte i februar 2006, Sak 5/2006, se vedlegg. 
Det enstemmige vedtakets punkt 7 lyder:  
”Bydelsutvalget ber om at det innføres sammenhengende fartsgrense på 40 km/t fra 
bomstasjonen ved Lille Frøen til krysset Ankerveien X Holmenkollveien.” 
 
Det er derfor ikke riktig at Bydelsutvalget i Vestre Aker ikke foreslo endret fartsgrense her. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Samferdselsbyråden snarest ordne opp i etatens 
overseelse av bydelsutvalgets vedtak , og sørge for at skiltet med fartsgrense 40 flyttes til 
krysset Ankerveien X Holmenkollveien av hensyn til barnas sikkerhet på skoleveien. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber også om at 40 km fartsgrense innføres snarest på de resterende 
etappene fra tidligere bomstasjon ved Lille Frøen.  Svært viktig er dette for skolebarna til 
Vinderen og Slemdal skole. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Viser til brev av 15.04 fra Samferdselsetaten til Kari og Magne Tangen, se vedlegg.  
 
Denne saken ble behandlet i Bydelsutvalgets møte i februar 2006, Sak 5/2006, se vedlegg. Det 
enstemmige vedtakets punkt 7 lyder:  
”Bydelsutvalget ber om at det innføres sammenhengende fartsgrense på 40 km/t fra 
bomstasjonen ved Lille Frøen til krysset Ankerveien X Holmenkollveien.” 
 
Det er derfor ikke riktig at Bydelsutvalget i Vestre Aker ikke foreslo endret fartsgrense her. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Samferdselsbyråden snarest ordne opp i etatens 
overseelse av bydelsutvalgets vedtak, og sørge for at skiltet med fartsgrense 40 flyttes til 
krysset Ankerveien X Holmenkollveien av hensyn til barnas sikkerhet på skoleveien. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber også om at 40 km fartsgrense innføres snarest på de resterende 
etappene fra tidligere bomstasjon ved Lille Frøen.  Svært viktig er dette for skolebarna til 
Vinderen og Slemdal skole. 
 

 Sak 58 /08  Holmenkollen nasjonalanlegg - Fastsatt program for 
planarbeidet 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om fastsatt program for planarbeid i 
Holmenkollen nasjonalanlegg, til orientering. 

 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om fastsatt program for planarbeid i 
Holmenkollen nasjonalanlegg, til orientering. 
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 Sak 59 /08  SørkedalsveienVarsel om oppstart av reguleringsplan  - 
gang- og sykkelvei 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar varsel om oppstart av reguleringsarbeid i Sørkedalsveien – 
gang- og sykkelvei til orientering. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vi ber om at det spesielt blir sett på mulighetene for å legge mest mulig av dagens luftkabler 
på den angjeldende strekning i bakken i forbindelse med gjennomføringen av prosjektet. 
 
BMS-komiteens forslag med Fremskrittspartiets tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar varsel om oppstart av reguleringsarbeid i Sørkedalsveien – 
gang- og sykkelvei til orientering. 
 
Vi ber om at det spesielt blir sett på mulighetene for å legge mest mulig av dagens luftkabler 
på den angjeldende strekning i bakken i forbindelse med gjennomføringen av prosjektet. 
 

 Sak 60 /08  Diakonveien 12 - Diakonhjemmet - Volvat - Underretning 
om vedtak om mindre vesentlig reguleringsendring 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om vedtak om mindre vesentlig reguleringsendring 
i Diakonveien 12, Diakonhjemmet, til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar underretning om vedtak om mindre vesentlig reguleringsendring 
i Diakonveien 12, Diakonhjemmet  til orientering. 
 

 Sak 61 /08  Bogstad Vinterparadis - Høring 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Røa Ils planer for kunstisbane på Bogstad.  
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter direktøren for Friluftsetatens foreløpige forslag til løsning 
vedrørende kunstisbane på Bogstad og ber om en så rask som mulig behandling av saken. 
 
Prosjektet øker utnyttelsen av et allerede avsatt område til idrett i markagrensen og som  
sådan oppfyller prosjektet alle kriterier for en godkjenning. 
 
Prosjektet støttes av et enstemmig Bydelsutvalg av alle idrettslag i bydelen, skoler og av 
lokalt næringsliv, og vil i tillegg til bydelens befolkning gi grunnlag for aktiviteter også for 
befolkningen i nabobydelene. 
 



Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter direktøren for Friluftsetatens foreløpige forslag til løsning 
vedrørende kunstisbane på Bogstad og ber om en så rask som mulig behandling av saken. 
 
Prosjektet øker utnyttelsen av et allerede avsatt område til idrett i markagrensen og som  
sådan oppfyller prosjektet alle kriterier for en godkjenning. 
 
Prosjektet støttes av et enstemmig Bydelsutvalg av alle idrettslag i bydelen, skoler og av 
lokalt næringsliv, og vil i tillegg til bydelens befolkning gi grunnlag for aktiviteter også for 
befolkningen i nabobydelene. 
 

Sak 62 /08  Tildeling av frivillighetsmidler 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
 1. Søknad om støtte til Lions Club avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket ligger under ordinær drift av Lions Clubs virkeområde. 
 
 2. Søknad om støtte til Røapensjonistenes sanggruppe innvilges med kr. 2.500. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
 3. Søknad om støtte til Kragskogen sandvolleyball klubb innvilges med kr. 8.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt b). 
 
 4. Søknad om støtte til ”Diskoteket” avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket foregår ikke i vår bydel, og faller ikke inn under tildelingskriteriene. 
 
 5. Søknad om støtte til Vestre Aker frivillighetssentral avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes under ordinær drift av frivillighetssentralen. 
 
 6. Søknad om støtte til Stein Brubak avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket faller ikke inn under tildelingskriteriene . 
 
 7. Søknad om støtte til Veterankorpskonserten innvilges med kr. 5.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
 8. Søknad om støtte til Norsk- Svensk forening Oslo innvilges med kr. 5.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) . 
 
 9. Søknad om støtte til Hvite busser komiteen avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket foregår ikke i vår bydel, og kommer ikke under tildelingskriteriene. 
 
10. Søknad om støtte til Vestre Aker handicaplag innvilges med kr. 5.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) . 
 
11. Søknad om støtte til Hovseter fritidsklubb innvilges med kr. 18.100. 
     Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
12. Søknad om støtte til Hovstua innvilges med kr. 4.500. 
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     Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
13. Søknad om støtte til Sørkedalen skytterlag innvilges med kr. 10.000. 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a). 
 
14. Søknad om støtte til Smestadparkens venner innvilges med kr. 2.900. 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt b). 
 
15. Søknad om støtte til Sørkedalen Brass innvilges med kr. 6.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
16. Søknad om støtte til Teens 4 unit overføres ungdomsrådet 
     Begrunnelse: Tiltaket retter seg mot ungdom 
 
 17. Søknad om støtte til Oslo vest revmatikerforening avslås 
     Begrunnelse: Tiltaket faller ikke inn under retningslinjene. 
 
18. Søknad om støtte til ADHD Norge Oslo/Akershus avslås 
     Begrunnelse: Tiltaket bør gå under ordinær drift av foreningen. 
 
19. Søknad om støtte til Lystharmonikerne  innvilges med kr. 3.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
20. Søknad om støtte til Vinderen barnekor innvilges med kr. 6.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
21. Søknad om støtte til Røa eldresenter innvilges med kr. 10.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
22. Søknad om støtte til Vinderen skoles musikk-korps innvilges med kr. 8.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Høyres gruppe støtter administrasjonens forslag til vedtak bortsett fra søknad 20 fra Vinderen 
barnekor og søknad 22 fra Vinderen skoles musikk-korps, da disse overføres til 
Ungdomsrådet for vurdering og eventuell tildeling. 
 
Ungdomsrådene i alle bydelene har de siste årene fått tildelt Frivillighetsmidler til slike 
søknadsbaserte tiltak for barn og unge fra sentralt hold. I 2007 fikk Vestre Aker Ungdomsråd 
Kr. 137 500.- til disposisjon. Midlene fordeles med et grunnbeløp og så etter antall barn og 
unge i bydelen, og pengene vil antagelig bli overført i løpet av kort tid da KIE jobber med 
saken. Det er derfor rimelig at rådet også i år tar ansvaret for tildeling til søknader som er 
rettet spesielt mot denne aldersgruppen. 
 
Beløpene dette gjelder; Kr 6000 og Kr. 8000.-  = Kr 14 000.- beholdes som en reserve da det 
av erfaring ofte er tiltak i løpet av det resterende budsjettåret Bydelsutvalget kunne ønske å 
støtte, men ikke har midler til uten å ta fra andre budsjettposter. Eventuelle ubenyttede midler 
overføres til neste års Frivillighetsmidler.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 



Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Søknad om støtte til Lions Club avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket ligger under ordinær drift av Lions Clubs virkeområde. 
 
 2. Søknad om støtte til Røapensjonistenes sanggruppe innvilges med kr. 2.500. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
 3. Søknad om støtte til Kragskogen sandvolleyball klubb innvilges med kr. 8.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt b). 
 
 4. Søknad om støtte til ”Diskoteket” avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket foregår ikke i vår bydel, og faller ikke inn under tildelingskriteriene. 
 
 5. Søknad om støtte til Vestre Aker frivillighetssentral avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes under ordinær drift av frivillighetssentralen. 
 
 6. Søknad om støtte til Stein Brubak avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket faller ikke inn under tildelingskriteriene . 
 
 7. Søknad om støtte til Veterankorpskonserten innvilges med kr. 5.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
 8. Søknad om støtte til Norsk- Svensk forening Oslo innvilges med kr. 5.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) . 
 
 9. Søknad om støtte til Hvite busser komiteen avslås. 
    Begrunnelse: Tiltaket foregår ikke i vår bydel, og kommer ikke under tildelingskriteriene. 
 
10. Søknad om støtte til Vestre Aker handicaplag innvilges med kr. 5.000. 
    Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) . 
 
11. Søknad om støtte til Hovseter fritidsklubb innvilges med kr. 18.100. 
     Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
12. Søknad om støtte til Hovstua innvilges med kr. 4.500. 
     Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a). 
 
13. Søknad om støtte til Sørkedalen skytterlag innvilges med kr. 10.000. 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a). 
 
14. Søknad om støtte til Smestadparkens venner innvilges med kr. 2.900. 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt b). 
 
15. Søknad om støtte til Sørkedalen Brass innvilges med kr. 6.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
16. Søknad om støtte til Teens 4 unit overføres ungdomsrådet 
     Begrunnelse: Tiltaket retter seg mot ungdom 
 
 17. Søknad om støtte til Oslo vest revmatikerforening avslås 
     Begrunnelse: Tiltaket faller ikke inn under retningslinjene. 
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18. Søknad om støtte til ADHD Norge Oslo/Akershus avslås 
     Begrunnelse: Tiltaket bør gå under ordinær drift av foreningen. 
 
19. Søknad om støtte til Lystharmonikerne  innvilges med kr. 3.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
20. Søknad om støtte til Vinderen barnekor overføres til Ungdomsrådet  
      for vurdering og eventuell tildeling 
  
21. Søknad om støtte til Røa eldresenter innvilges med kr. 10.000 
     Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
22. Søknad om støtte til Vinderen skoles musikk-korps overføres til Ungdomsrådet  
      for vurdering og eventuell tildeling 
 

Sak 63 /08  Høring - Forslag til nye sokne- og prostigrenser i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget Vestre Aker vil anbefale modell 3 der soknegrensene følger de 15 
bydelsgrensene. 
 
Det ble fremmet følgende fellesforslag fra Høyre, Fremskrittspartiet, Arbeiderpartiet og 
Venstre: 
 
Kirken har andre utfordringer i Oslos ytre by enn hva som er tilfellet i sentrum.  For 
innbyggerne i Vestre Aker er det derfor viktig at kirkens lokale tilknytning ivaretas på beste 
måte. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at Kirken ikke skal måtte tilpasse seg bydelsstrukturen.  
Bydelsutvalget vil respektere de endringer Kirken selv finner formålstjenlig.  Det er for 
Bydelsutvalget ikke noe mål å endre sognegrensene, men et mål for å kunne samarbeide best 
mulig med Kirken.  Bydelsutvalget har liten forståelse for den mest omfattende modell som 
består i å slå sammen alle menighetene i Oslo til et sogn.  Vi kan heller ikke se at det er 
formålstjenlig å basere seg på 5 sogn, altså tilsvarende de nåværende prostiene.  Det mest 
ytterliggående forslag å slå sammen sognene innenfor hver bydel synes vi er en byråkratisk 
organisering som vanskelig kan være formålstjenlig fordi det er så store forskjeller i Oslo. 
 
Bydelsutvalgets viktigste ankepunkt mot de tre modellene er at menighetene mister sitt lokale 
selvstyre. 
 
I Vestre Aker, der kirken gjør et formidabelt arbeid for ungdommen gjennom blant annet 
”SVURR”-samarbeidet, blir denne dialogen desto mer betydningsfull. 
 
Bydelsutvalget støtter på bakgrunn av ovennevnte det syn som fremkommer i flere kirkelige 
uttalelser der man ønsker en utredning av et alternativ 4 som bygger på dagens ordning og ny 
høring.  Vi mener man må byge opp den enkelte menighet til å bli mest mulig vital samtidig 
som man kan ha samarbeidsordinger som vil kunne rasjonalisere og effektivisere.  På denne 
bakgrunn finner Vestre Aker bydelsutvalg ikke å kunne støtte noen av høringsforslagets 
løsninger, men fremmer på vegne av bydelens kirkesogn et nytt alternativ:  Dagens løsning, 
der bydelens sognegrenser forblir slik de fremstår i dag. 
 



Bydelsdirektørens forslag falt med 14 (8H+2F+2A+2V) stemmer mot 1 (SV) stemme. 
Fellesforslaget ble vedtatt med 14 (8H+2F+2A+2V) stemmer mot 1 (SV) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Kirken har andre utfordringer i Oslos ytre by enn hva som er tilfellet i sentrum.  For 
innbyggerne i Vestre Aker er det derfor viktig at kirkens lokale tilknytning ivaretas på beste 
måte. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at Kirken ikke skal måtte tilpasse seg bydelsstrukturen.  
Bydelsutvalget vil respektere de endringer Kirken selv finner formålstjenlig.  Det er for 
Bydelsutvalget ikke noe mål å endre sognegrensene, men et mål for å kunne samarbeide best 
mulig med Kirken.  Bydelsutvalget har liten forståelse for den mest omfattende modell som 
består i å slå sammen alle menighetene i Oslo til et sogn.  Vi kan heller ikke se at det er 
formålstjenlig å basere seg på 5 sogn, altså tilsvarende de nåværende prostiene.  Det mest 
ytterliggående forslag å slå sammen sognene innenfor hver bydel synes vi er en byråkratisk 
organisering som vanskelig kan være formålstjenlig fordi det er så store forskjeller i Oslo. 
 
Bydelsutvalgets viktigste ankepunkt mot de tre modellene er at menighetene mister sitt lokale 
selvstyre. 
 
I Vestre Aker, der kirken gjør et formidabelt arbeid for ungdommen gjennom blant annet 
”SVURR”-samarbeidet, blir denne dialogen desto mer betydningsfull. 
 
Bydelsutvalget støtter på bakgrunn av ovennevnte det syn som fremkommer i flere kirkelige 
uttalelser der man ønsker en utredning av et alternativ 4 som bygger på dagens ordning og ny 
høring.  Vi mener man må byge opp den enkelte menighet til å bli mest mulig vital samtidig 
som man kan ha samarbeidsordinger som vil kunne rasjonalisere og effektivisere.  På denne 
bakgrunn finner Vestre Aker bydelsutvalg ikke å kunne støtte noen av høringsforslagets 
løsninger, men fremmer på vegne av bydelens kirkesogn et nytt alternativ:  Dagens løsning, 
der bydelens sognegrenser forblir slik de fremstår i dag. 
 

 Sak 64 /08  Slemdalsveien 70 - Søknad fra Jeppe AS om utvidet 
åpnings og skjenketid ute ved Jeppe Gjestehus 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre  Aker bydelsutvalg går imot at Jeppe Gjestehus får utvidet ute til kl. 23.00, med skjenking 
til kl. 22.30, da vi ikke kan se at det foreligger særlige grunner etter Forskrift om åpningstider 
for serveringssteder og om salgs- og skjenketider for alkoholholdige drikker mv. for Oslo 
kommune. Virksomheten ligger på Vinderen med en del boliger i nabolaget. 
 
Sven Marius Gjeruldsen (H) fremmet følgende forslag på vegne av Høyres flertalls gruppe: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter at Jeppe Gjestehus får utvidet åpningstid ute til klokken 
23.00, med skjenking til klokken 22.30.  Særlige grunner foreligger, da etablissementet ligger 
gunstig til i forhold til kollektive trafikkmidler, samt i et bymessig fortett område der det er 
naturlig for bydelens beboere å møtes.  Med den skjenkepolitikk som gjelder i Oslo i dag er 
det viktig å skape positive møtesteder, der voksne mennesker kan møtes å nyte 
sommerkveldene under åpen himmel, uten å måtte reise ned i Oslo sentrum. 
 
Dispensasjon gis også ut fra næringspolitiske hensyn, idet Jeppe representerer et lokalt 
serveringsstede som mange beboere har stor glede av.  I konkurranse med Oslo sentrums 
mange tilbud er det viktig at lokale serveringssteder gis bærekraftige rammevilkår. 
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Vestre Aker bydelsutvalg understreker at dispensasjoner fra gjeldende reglement forplikter, 
det forutsettes at Jeppe Gjestehus gjennom dialog og samhandling med sine naboer bidrar til å 
minimere de støyplager naboene måtte oppleve. 
 
Høyres flertallsgruppes forslag ble vedtatt med 10 (7H+2F+1A) stemmer mor 5 
(1H+1A+2V+1SV) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag falt med 10 (7H+2F+1A) stemmer mot 5 (1H+1A+2V+1SV) 
stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter at Jeppe Gjestehus får utvidet åpningstid ute til klokken 
23.00, med skjenking til klokken 22.30.  Særlige grunner foreligger, da etablissementet ligger 
gunstig til i forhold til kollektive trafikkmidler, samt i et bymessig fortett område der det er 
naturlig for bydelens beboere å møtes.  Med den skjenkepolitikk som gjelder i Oslo i dag er 
det viktig å skape positive møtesteder, der voksne mennesker kan møtes å nyte 
sommerkveldene under åpen himmel, uten å måtte reise ned i Oslo sentrum. 
 
Dispensasjon gis også ut fra næringspolitiske hensyn, idet Jeppe representerer et lokalt 
serveringsstede som mange beboere har stor glede av.  I konkurranse med Oslo sentrums 
mange tilbud er det viktig at lokale serveringssteder gis bærekraftige rammevilkår. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg understreker at dispensasjoner fra gjeldende reglement forplikter, 
det forutsettes at Jeppe Gjestehus gjennom dialog og samhandling med sine naboer bidrar til 
å minimere de støyplager naboene måtte oppleve. 
 

 Sak 65 /08  Kartlegging av 58 meldinger fra 4 bydeler i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Anne Hollerud (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Fylkesmannen i Oslo og Akershus har kartlagt 58 henlagte meldinger i barneverntjenestene 
for de 4 bydelene Alna, Grorud, Nordstrand og Vestre Aker i perioden 01.04.06-30.09.06. 
 
Det vises til Fylkesmannens rapport av februar 2008 der bydel Vestre Aker er i 
oppsummeringens kolonne D.  For de undersøkte bydelene under ett har Fylkesmannen 
kommet til at 65,5 prosent av de henlagte meldingene burde vært undersøkt.  Fylkesmannen 
opplyser at det etter barnevernloven er en tjenesteforsømmelse når undersøkelse ikke er 
foretatt. 
 
Fylkesmannens oppsummering for de 4 bydelene under ett gjør det ikke lett å se hvilke 
henleggelser for bydel Vestre Aker som burde vært undersøkt nærmere , men det fremgår av 1 
tilfelle i bydel Vestre Aker om seksuelt overgrep og 1 melding om fysisk mishandling ifølge 
fylkesmannen burde vært undersøkt. 
 
Av bydel Vestre Aker sitt saksframlegg framgår det at bydelsadministrasjonen er uenig med 
sin kontrollinstans Fylkesmannen.  Bydelsadministrasjonen hevder at opplysninger denne har 
gitt Fylkesmannen, og som i stor grad ville ha påvirket undersøkelsens resultat, ikke er blitt 
vurdert av Fylkesmannen.  Bydelsadministrasjonen har i sitt saksframlegg ikke gått nærmere 
inn i enkeltsakene, og for bydelspolitikerne vil det være vanskelig å vite hvorvidt 



Fylkesmannen har tatt feil.  Det er også vanskelig ut fra det materialet som er framlagt, å ta 
stilling til hvorvidt bydelsadministrasjonens vurdering at ingen av de barna som har fått 
melding henlagt uten undersøkelse, ikke har lidd overlast.  Det vil også være vanskelig ut fra 
det som er framlagt, å forsikre seg om at bydelen etter den endring av praksis bydelen 
opplyser at den har foretatt, nå opptrer forsvarlig i henhold til barnevernloven. 
 
Kommunerevisjonen har tidligere foretatt omfattende undersøkelse av barnevernet i Oslo.  
Kommunerevisjonen har kompetanse til å gå inn i enkeltsakene.  Da det er viktig å få avklart 
hvorvidt det faktisk har foregått lovbrudd av barnevernet i vår bydel, om barn har lidd 
overlast og om bydelen nå opptrer forsvarlig i henhold til barnevernloven.  Det vil derfor være 
en fordel om Kommunerevisjonen foretok en gjennomgåelse, og det ville være nyttig om 
Kommunerevisjonen også tok for seg de 3 andre bydelene som var omfattet av 
Fylkesmannens undersøkelse. 
 
På dette grunnlaget foreslås det at saken vedtas oversendt til kontrollutvalget i Oslo kommune 
med henblikk på at kontrollutvalget eventuelt ber kommunerevisjonen foreta undersøkelse. 
 
Venstres forslag falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) 
stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

 Sak 66 /08  Årsrapport og protokoll fra årsmøte - Hovstua 
frivillighetssentral 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapporten og protokoll fra årsmøte for Hovstua frivillighetssentral 2007 
til orientering. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsrapporten og protokoll fra årsmøte for Hovstua frivillighetssentral 2007 
til orientering med følgende tilføyelse: 
 
Hovstua frivillighetssentral viser i sin årsrapport og protokoll et høyt aktivitetsnivå til det 
beste for bydelens beboere.  Vi setter pris på dette og ser fram til videre samarbeid. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapporten og protokoll fra årsmøte for Hovstua frivillighetssentral 2007 
til orientering med følgende tilføyelse: 
 
Hovstua frivillighetssentral viser i sin årsrapport og protokoll et høyt aktivitetsnivå til det 
beste for bydelens beboere.  Vi setter pris på dette og ser fram til videre samarbeid. 
 

 Sak 67 /08  Objektive kvalitetsindikatorer ved sykehjem i Oslo. 
Oppfølging av Hovseterhjemmet 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Saken utsettes i påvente av at rapport ”Objektive kvalitetsindikatorer i sykehjem ved Oslo kommune 
3/2007 gjøres tilgjengelig. 
 

 Sak 68 /08  Vestre Aker frivillighetssentral - årsrapport 2007 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapport 2007 fra Vestre Akers frivillighetssentral til orientering med 
følgende tilføyelse : Frivillighetssentralen viser i sin årsrapport et stort engasjement og 
handlekraft i sitt arbeid med å bistå andre. Vi setter stor pris på dette og ser frem til et videre 
samarbeid. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapport 2007 fra Vestre Akers frivillighetssentral til orientering med 
følgende tilføyelse : Frivillighetssentralen viser i sin årsrapport et stort engasjement og 
handlekraft i sitt arbeid med å bistå andre. Vi setter stor pris på dette og ser frem til et videre 
samarbeid. 

 Sak 69 /08  Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2007 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar Årsrapport for Vestre Aker eldreråd – januar – oktober 2007 til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar Årsrapport for Vestre Aker eldreråd – januar – oktober 2007 til 
orientering. 
 

 Sak 70 /08  Røa trivselsbad 
 
Sven Marius Gjeruldsen (H) fremet følgende  forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter den kritikken som er fremmet av Finvold prosjekt consult 
A/S i anledning håndteringen av Røa bad. Oslos vestlige bydeler har i tiår ventet på et 
badeanlegg, og på Røa har man en unik tomt som er lett tilgjengelig med kollektive 
trafikkmidler. Røa representerer et trafikknutepunkt som ikke bare er sentralt og lett 
tilgjengelig for beboerene i Vestre Aker, men også Ullern gjennom busslinje 32. Vestre Aker 
bydelsutvalg henviser videre til saksgangen rundt bymessig fortetting av Røa, der Røa bad ble 
ansett som en av flere forutsetninger som gjorde Røa sentrum velegnet til å fortettes.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg utrykker videre undring over at man nå later til utrede et 
konkurrerende forslag til badeanlegg i et boligområde på Ullern, til tross for at man på Røa 
har en godt egnet, ferdig regulert og prosjektert tomt.  
 



Vestre Aker bydelsutvalg vil på det sterkeste oppfordre Byrådet til å bringe fortgang i arbeidet 
med å anlegge bad på Røa. 
 
Høyres forslag ble vedtatt med 11 (8H+2F+1A) stemmer mot 4 (1A+2V+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter den kritikken som er fremmet av Finvold prosjekt consult A/S 
i anledning håndteringen av Røa bad. Oslos vestlige bydeler har i tiår ventet på et 
badeanlegg, og på Røa har man en unik tomt som er lett tilgjengelig med kollektive 
trafikkmidler. Røa representerer et trafikknutepunkt som ikke bare er sentralt og lett 
tilgjengelig for beboerene i Vestre Aker, men også Ullern gjennom busslinje 32. Vestre Aker 
bydelsutvalg henviser videre til saksgangen rundt bymessig fortetting av Røa, der Røa bad ble 
ansett som en av flere forutsetninger som gjorde Røa sentrum velegnet til å fortettes.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg utrykker videre undring over at man nå later til utrede et 
konkurrerende forslag til badeanlegg i et boligområde på Ullern, til tross for at man på Røa 
har en godt egnet, ferdig regulert og prosjektert tomt.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg vil på det sterkeste oppfordre Byrådet til å bringe fortgang i 
arbeidet med å anlegge bad på Røa.  
 

 Sak 71 /08  Komitereferater møte 24. april 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 28.01.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 07.04.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 07.04.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 14.04.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 14.04.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 16.04.08 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU tas til orientering  
8. Protokoll fra AMU tas til orientering 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 28.01.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 07.04.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 07.04.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 14.04.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 14.04.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 16.04.08 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU tas til orientering  
8. Protokoll fra AMU tas til orientering 
 

 Sak 72 /08  Søknad om bevilling fra Nye Fornebu Hovedgård AS om 
serverings og alminnelig skjenkebevilling - Utvidelse av 
areal ute ved Bogstad Gård - Sørkedalen 826 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Bogstad Gård får utvide sitt utendørs skjenkeareale 
med skjenketid til klokken 2. 
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Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Bogstad Gård får utvide sitt utendørs skjenkeareale 
med skjenketid til klokken 2. 
 

 Sak 73 /08  Søknad fra Eurest Personalrestaurant AS om bevilling - 
Utvidet åpnings og skjenketid inne ved Glaxo Smith 
Kline - Forskningsvn 2A 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Glaxo Smith Kline får utvide sin innendørs skjenketid 
til klokken 02.30 og sin innendørs åpningstid til klokken 03.00 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Glaxo Smith Kline får utvide sin innendørs skjenketid 
til klokken 02.30 og sin innendørs åpningstid til klokken 03.00 
 
 
Møtet slutt kl. 21.30. 
 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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